
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
torsdag den 12.08.2021 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 16:30-17:00 
Møde fra kl. 17:00-19:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Grethe Fuglsang, Brit Sejersbøl 
Hansen, Kenneth Plejdrup, Benjamin 
Salvad, André Reinhard Fehrn 
 
Medarbejdere: Pernille, Signe 
 
Elever:  
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Kristian 
Christensen 
 

Afbud  

Møde-
leder 

 Referent  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Gennemgang af ref 
 

Godkendt 

 
2. 

 
Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

3. Meddelelser fra elevråd Elevråd ikke valgt på nuværende tidspunkt. 

4. Konstituering af skolebestyrelsen 
På valg er Formand og Næstformand.  
 

Bestyrelsen konstituerer sig med Samuel Rûtsou 
som formand, og Jesper van Vliet Tews som 
næstformand. Der er opbakning fra den samlede 
bestyrelsen til at der fremadrettet skal ske en større 
uddelegering af opgaver til bestyrelsens 
medlemmer. 

 
5. 
 

Nedsættelse af udvalg i forbindelse med 
høring vedr. kommunalt budget 2022.  

Grethe Fuglsang og Benjamin Salvad deltager i 
udvalget. 

6.  Vedtagelse af datoplan for møder i 
skolebestyrelsen i 2021 / 2022 

Møderne afholdes 27/9, 26/10, 16/12, 25/1, 7/3, 
21/4, 23/5, 21/6 

7. Godkendelse af budget for Nordskolen Med baggrund i at skolen er på en økonomisk 
handleplan, er det bestyrelsens opfattelse, at den 
almene del af skolen har ringere vilkår end øvrige 



 

 

folkeskoler i Roskilde kommune. En enstemmig 
bestyrelse forkaster derfor budgettet.  

 
8. 
 

 
Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

 

Skoleleder: 
Skolestart med planlægningsuge for lærerne forløb 
godt, det samme gør sig gældende for børnenes 
første skoleuge. 
NAU (neuroaffektiv udviklingspsykologi) 
konferencer i kommende skoleår er planlagt og 
datoer er meldt ud til personalet. 
Det er som bekendt valgår, Baunehøj er valgsted. 
Der er vedtaget en ny 4-årig plan for kommunens 
børne- ungepolitik. Denne gennemgås på 
næstkommende bestyrelsesmøde. 
Tour de France kommer til at fylde i dette skoleår, 
specielt de sidste 100 dage op mod at Touren 
starter i Roskilde, hvor der skal foregå en masse 
events. 
Der kommer nye PC’ere/Ipads til alle medarbejdere 
og børn, vi håber på at det vil ske omkring nytår. 
Der afholdes naturfagsuge i uge 39 på hele 
Nordskolen.  
Vi har pt. et større antal stillinger opslået, til både 
ledelse, almen og specialdelen. På Baunehøj skal 
vi besættes 5 stillinger i almendelen. Disse er pt. 
dækket af vikarer i faste skemaer.  
Der er afholdes exit samtaler med ansatte der siger 
op. 
Vi har pt. en linjefagsdækning på ca. 85 % 
Vi opgrader på sociale arrangementer for 
medarbejdere i det kommende år. Vi har etableret 
mentorordninger for nyansatte.  
Trivselsmålinger for elever matcher de nationale 
gennemsnit. 
 
 
Medarbejdersiden: 
Sommerferien med børn i SFO’en er forløbet godt. 
Forberedelsesugen har været en positiv oplevelse. 
Lærerne ser frem til naturfagsugen i uge 39 
Der skal være valg af ny TR på afdeling BAU, da 
den tdligere TR har sagt sin stilling op. 
 
Formanden: 
Kommunikation til forældregruppen om lærerskifte 
som følge af opsigelser lige op til sommerferien har 
ikke været rettidig. 
 
Vi skal som personalegruppe, ledelse og bestyrelse 
blive bedre til kommunikation, især til også at 
fortælle den gode historie, og med fokus på 
tryghedsskabende kommunikation. 
 



 

 

Fremadrettet ønsker bestyrelsen yderligere 
informationer om vikardækning, manglende lærere, 
opsigelser. 
 
Formanden erindrer om at der er en frist på 8 dage, 
for at få et punkt på dagsordenen til 
bestyrelsesmødet. 
 

9. Evt.  Bestyrelsen opfordrer til, at der er fokus på hvordan 
man får en god arbejdsplads. 
 
 

10. Godkendelse af referat Referat er godkendt 


